
ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ JURŠINCI  6. 3. 2025 

 

Prisotnost: glej listo prisotnosti 

        

Opravičeno odsotni: Martina Novak, Mihaela Rakuša, Erhatič Patricija 

Neopravičeno odsotni: Kovačec Tomi, Vrbanič Nenad, Zupanič Petra 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Učno-vzgojni uspeh ob koncu I. ocenjevalnega obdobja. 

3. Seznanitev z Letnim poročilom 2024. 

4. Poročilo šolskega sklada 

5. Imenovanje kandidatov v Svet zavoda 

6. Razno 

 

Ga. predsednica je pozdravila navzoče in predstavila dnevni red.  

Člani SS so potrdili dnevni red.   

 

K 1  

Ga. predsednica je prebrala zapisnik zadnje seje Sveta staršev.  

Člani Sveta staršev so z dvigom rok soglasno sprejeli zapisnik zadnje seje. 

 

K 2   

G. ravnatelj je predstavil učno-vzgojni uspeh v 1. redovalnem obdobju. Povedal je, da je 10 

učencev negativno ocenjenih iz 17 predmetov, vendar si jih imajo čas popraviti.   

Povedal je, da se bo uredilo  zunaj nogometno igrišče , kjer  bodo lahko učenci v prostem času 

igrali in se sprostili.  

Načrtuje se tudi učilnica na prostem, kjer bodo lahko vsi učenci imeli dejavnosti  in pouk na 

prostem. S tem, ko se bodo učenci vključevali v naravo bodo tudi bolj motivirani in tudi njihovi 

rezultati bodo boljši. 

G. ravnatelj je še povedal, da šola v naravi, ki lani ni bila izvedena, je letos in da so učenci 

zelo zadovoljni, da pa  smučanje ni prioriteta ampak vse druge veščine, ki se izvajajo tam, 

tako da bo odslej zimska šola v naravi vedno, tudi če ne bo snega. G. ravnatelj je povedal, da 

so učenci v šoli v naravi in da se imajo čudovito. 



Tudi ga. Nataša Žajdela Lah je pohvalila šolo v naravi, posebej je pohvalila, da niso imeli 

zraven svojih telefonov. So pa lahko poklicali domov iz službenega telefona.   

 

G. ravnatelj je povedal, da se pojavlja vzgojna problematika vendar se sproti rešuje.    

 

K 3   ) G. ravnatelj  in ga. računovodkinja sta predstavila Letno poročilo za leto 2024, kar je 

tudi priloga zapisnika. 

           Povedal je da je vpisanih v 1. razred 36 učencev in da bosta dva razreda. 

          Izpostavil je, da je bila preseljena knjižnica kot je bilo načrtovano. Za računalniško 

učilnico pa se  še zbirajo ponudbe. 

 

Izvajajo se  še trije projekti: 

 

- Varno in spodbudno učno okolje 

-  I-šola 

-  Digitrajni učitelj 

 

Ravnatelj je povedal, da   šola odlično  sodeluje z Občino Juršinci. 

Ga. Tanja Kvar  je izpostavila, da bo uvajanje otrok prvi teden v septembru. Želela bi, da bi si 

starši  za uvajanje vzeli več časa, da bi se poznavali otroci z  otroki in vzgojiteljicami, ter tudi  

starši  z vzgojiteljicami.  

Želela bi, da bi otroci v počitnicah ostajali več doma, da bi lahko vzgojiteljice izkoristile 

dopust. Saj ga takrat  najlažje izkoristijo, ker drugače razmišljajo, da bi se združevali otroci z 

drugih občin. 

G. ravnatelj je povedal, da učenci prihajajo zelo zgodaj v šolo saj jih pripeljejo starši, kljub 

temu, da imajo kasneje avtobus. Učenci bi morali biti že malo  odgovorni za sebe. 

Ga. Maja Zupanič je  pohvalila   pustne maske, ker so jih izdelali sami. 

Ga. Nastja Vesenjak je pohvalila celoten kolektiv, ker vidi,  kako so povezani. 

Ga Tanja Kvar je povedala, da res zelo dobro sodelujejo, saj se za vse ideje ki jih imajo 

usedejo skupaj in se skupaj odločijo kako in kaj bodo delali. 

Ga. Zlatka  Knez  je pohvalila učiteljico Janjo Ljubec za nastop na pustni povorki GO CAR 

GO. 

.   

 



K 4 

Ga. Vesna Krampelj je prebrala poročilo Šolskega sklada. Povedala je, da se bo denar namenil  

za  računalniško učilnico,  4 učencem za šolo v naravi in  učencem, ki so  šli v tabor za nadarjene.  

 

K 5 

Ga. Vesna Krampelj  je povedala, da je potekel  mandat  trem predstavnikom Sveta staršev v 

Svet zavoda, zato se morajo  izvoliti novi predstavniki. Izvoljeni so bili. 

 

1. Ga. Nina Plohl Vršič 

2. Ga. Maja Zupanič 

3. G. Matej Cescuti  

 

Povedala je še, da poteče  tudi mandat predsednika Sveta staršev.  

 

K 6 

Ga. ravnatelj je povedal, da bo govorilna ura 18. 3. 2025 zaradi proslave ob materinskem dnevu, 

ki bo 25. 3. 2025. 

Povedal je še, da je občina dobila začasno dovoljenje za kolesarsko stezo, in da se  bo izvedel 

športni dan  s kolesi. 

Povedal je tudi, da smo bili uspešni pri projektu za ribiški las, kjer bomo dobili sredstva za 

aparat, kjer bomo lahko izdelovali namaze. 

Letos je obvezen NPZ tudi za 3.r, 6.r, in 9.r., ki bo potekal 24. 3.2025, 27. 3. 2025 in                                                          

1. 4. 2025.  

G. ravnatelj je povedal, da gre 8.r. na Karierni sejem na Ptuj. 

G. ravnatelj in ga. Vesna Krampelj sta se zahvalila  vsem članom, ki jim je potekel mandat.  

  

 

 

Zapisala:                                                                                  Predsednica Sveta staršev: 

Helena Bezjak                                                                           Vesna Krampelj   


